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W niedzielę 4 marca 2012 r. Burmistrz p. Jerzy Wąsowski w towarzystwie Przewodniczącej
Rady p. Jolanty Franczuk spotkał
się w MGOK z mieszkańcami Mordów. Nieobecna tym razem była Pani Wiceburmistrz co było
pewnym zaskoczeniem. Szkoda, że na spotkania z władzami gminy przychodzi tak mało
mieszkańców. Na tym niedzielnym było pocżątkowo 12 osób a w trakcie zebrania przybyły 2
osoby

  

Rozpoczynając zebranie burmistrz poinformował o podjętych w mieście i gminie
przedsięwzięciach m.in.

    
    1.  O placu zabaw w ogródku jordanowskim. Ogrodzenie wykona Mostostal po kosztach
własnych;   
    2.  W Mordach są jeszcze budynki, które szpecą. Można je byłoby rozwalić ale mieszkają
tam ludzie. Burmistrz planował przeniesienie do szkoły (bodajże w Czołomyjach), ale jedna
starsza pani nie chce na to wyrazić zgody, bo tutaj się urodziła i tutaj chce umrzeć. Zresztą w
Czołomyjach z mieszkającymi tam lokatorami są pewne kłopoty.   
    3.  W centrum Mordów mają być zainstalowane kamery monitoringu. Do tego chce
przystąpić również właściciel jednego ze sklepów, któremu kiedyś nieznani sprawcy zniszczyli
elewację.   
    4. Trzeba myśleć o remontach sieci wodociągowej i kanalizacyjnej jak i samej oczyszczalni.
Gmina jest w trudnej sytuacji finansowej.   

  

Burmistrz odpowiadał również na nieliczne pytania z sali.

    
    1. Pytano m.in. o zwolnienie p. Kopeć. Burmistrz wyjaśnił, że musiał ją zwolnić bo
promowała swoją osobę a ponadto chciała dokonać zwolnień w MGOK-u. Dziwi się tylko, że w
sprawie o mobbing zawinił Piotrowski a do sądu wzywano jego. Jeden z pytających zauważył,
że zwolnienie tak kompetentnej osoby było błędem.   
    2.  Pytano o remont ulicy Glinianej. Tutaj nic nowego nie wynikło. Jest to ulica powiatowa.
Powiat zrobiłby remont, ale gdyby gmina do tego dołożyła 60%. Gmina nie ma z czego dołożyć.
 
    3.  Pytano o godziny otwarcia MGOK-u. Młodzież nie ma co robić bo GOK jest za wcześnie
zamykany. W odpowiedzi wyjaśniono, że GOK jest długo otwarty i jest mase sekcji dla
młodzieży.   
    4. Jedna z pań podpowiadała burmistrzowi by nagrodził pracowników oczyszczalni za
wzorową pracę.   
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Podczas spotkania burmistrz powiedział, że nie będzie więcej kandydował co spotkało się z
gorącym sprzeciwem części uczestników.

  

                                                       ze słuchu sporządził OZI
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